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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:448 Underhållet av våra vägar

Menar vi allvar med att hela landet ska leva så behövs det också vägar till hela 
landet. Vägnätet är samhällets blodomlopp där transporter måste ut till varje del 
av landet. Riksdagens bilnätverk genomförde nyligen ett seminarium om 
potthål och eftersatt vägunderhåll. Allvarliga potthål finns i hela landet. 
Dalsland larmar om undermåliga vägar genom en skrivelse till Västra 
Götalandsregionen. 

I stället för att stärka vägnätet har hastigheten sänkts från 90 till 80 kilometer i 
timmen på totalt 121 mil väg.

Trafikverket meddelar att underhållsbehovet för vägar är gigantiskt och att 
kvaliteten på vägarna sjunker för varje år. Nedbrytningen går allt snabbare. De 
flesta vägar är byggda före 1970. Transporterna har ökat sedan dess, och det 
måste planeras för ytterligare fler transporter i framtiden.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

1. Vad avser ministern att göra för att beta av underhållsskulden på våra 
vägar?

2. Vad avser ministern att göra för att höja standarden på vägarna för att 
matcha framtida ökade behov av transporter? 

………………………………………

Sofia Westergren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-03-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


